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Magyar Tûzoltó Szövetség Országos Elnöksége december 16-án tartotta meg
soros ülését. A BM OKF-en tartott találkozón egy gyûjtõszövetség
létrehozásának lehetõségérõl is szó esett az MTSZ, a LTSZ és a LÖTOSZ
részvételével.
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 Magyar Tûzoltó Szövetség Országos Elnöksége december 16-án tartotta meg
soros ülését. A BM OKF-en tartott találkozón egy gyûjtõszövetség létrehozásának
lehetõségérõl is szó esett az MTSZ, a LTSZ és a LÖTOSZ részvételével. 
 A Dr. Bende Péter ny. tû. vezérõrnagy, elnök által megnyitott ülésen részt vett a
BM Országos Katasztrófavédelmi Fõigazgatóság tûzoltósági fõfelügyelõje, Bérczi
László tû. ezredes. A napirend elfogadása után a jelenlévõk meghallgatták Pimper
László alelnök elõadását egy olyan gyûjtõszövetségrõl, amely a Magyar Tûzoltó
Szövetség, a Létesítményi Tûzoltók Országos Szövetsége, valamint a
Létesítményi és Önkéntes Tûzoltók Országos Szövetségének egyesülésével jönne
létre, és a Magyar Országos Tûzoltó Szövetség nevet viselné. Az alelnök egyebek
mellett beszélt arról, hogy közös lenne az apparátus, a képviselet, szólt arról,
milyen tagozatokat lehetne létrehozni, egyáltalán, milyen elvek mentén
szervezõdne az úgymond *szövetségek szövetsége*. Az elnökség jelenlévõ tagjai
úgy vélték, hogy meg kellene õrizni szerepüket, nem szabadna súlytalanná tenni a
megyei tagszövetségeket, mert ezek adják az MTSZ erejét, illetve kérdésként
intézték a jelenlévõ fõfelügyelõhöz, hogy vajon a hivatásos tûzoltóságok államivá
válása után hogyan alakul azok szövetségi tagsága. 
 Bérczi László az elnökségi ülésen elmondta, a katasztrófavédelem vezetése nem
hagyja magára az önkormányzati tûzoltóságokká alakuló köztestületeket, azok
finanszírozására körülbelül kétmilliárd forint áll majd rendelkezésre. A meglévõ 68 -
ma még - köztestületbõl 37 jövõre több pénzbõl gazdálkodhat, mint eddig. A
gyûjtõszövetség gondolatát az OKF is üdvözli, mondta a fõfelügyelõ, hiszen így
átláthatóbbak lennének a viszonyok, és egy nagy szervezet képviselné az egész
tûzoltói szakmát, társadalmat. Az ezredes beszélt az önkéntes tûzoltó egyesületek
támogatási rendszerérõl, a pályázatokról. Ezzel kapcsolatban elmondta, a tervezett
120 millió forinthoz további 20 milliót adtak hozzá azzal a céllal, hogy olyan
egyesületeket támogassanak belõle, amelyeknek *csak egy picike* segítség kell
ahhoz, hogy önállóan tüzet tudjanak oltani, velük együttmûködési megállapodást
lehessen kötni. Bérczi László az MTSZ elnökségének tolmácsolta az országos
katasztrófavédelmi fõigazgató azon elgondolását, hogy január elsõ felében egy
értekezlet keretében találkozna valamennyi egyesület képviselõjével. A fõfelügyelõ
szólt arról is, hogy március 31-ig létrejön egy minõsítési rendszer, amely az
önkéntes tûzoltó egyesületeket hadrafoghatóság alapján sorolja be. Ami a
hivatásos tûzoltóságok szövetségi részvételét illeti, az ezredes úgy vélte, arra
továbbra is szükség van, de jogi szempontból meg kell vizsgálni, hogy
magánszemélyként, vagy más formában tudnak-e részt venni az MTSZ
munkájában. Bérczi László szólt arról is, hogy a katasztrófavédelmi kirendeltségek
mellett három év alatt kiépül az õrsök hálózata, illetve lesznek olyan irodák is,
amelyek részt vesznek a megelõzési munkában, de hatósági munkát nem
végeznek, de például átveszik az iratokat, gyorsítva az ügyek intézését. 
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